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In dit jaarboek lees je over onze ervaringen, 

wat we hebben geleerd en hoe gezellig 

we het met elkaar hebben (gehad). Het is 

een inkijk in wat het betekent onderdeel 

te zijn van het  College van Burgemeester 

& Wethouders van Madurodam, waardoor 

het duidelijker wordt wat wij precies doen. 

Wat wij doen varieert nogal; van het bezoek 

aan Dachau tot de twee-uur-durende, maar 

gezellige, bestuursvergadering.

Dit jaarboek is gevuld met onze unieke ervaringen zoals de ontwikkeling 

en uitvoering van de challenges, Nationale Kinderherdenking 4 mei, het 

behandelen en beoordelen van aanvragen en nog heel veel meer. Het was 

een heel speciaal jaar, een jaar om nooit te vergeten! 

Dankzij Elke, Esmee, Tanja, Patrick, Lodewijk en alle andere medewerkers en 

bestuursleden van Madurodam is dit een onvergetelijk jaar geworden. Dank 

jullie wel voor alle (lieve) zorgen om ons zo soepel door het collegejaar te 

leiden!

Heel veel leesplezier in het jaarboek van het College van Burgemeester & 

Wethouders 2023-2024!

Voorwoord

Sabine
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Jongeren vormen de ruggengraat van een bloeiende 
samenleving. Elk kind kan namelijk een steentje 
bijdragen om positieve en succesvolle veranderingen 
in de samenleving te bereiken. Wanneer op jonge 
leeftijd jongeren de mogelijkheid hebben hun 
perspectieven, ideeën en energie te leren inzetten 
voor de samenleving, wordt een basis gelegd voor een 
welvarende toekomst. Het is daarom van groot belang 
om jongeren te motiveren en de kans te geven om zich 
voor een ander in te zetten.

Zitting hebben in het College van Burgemeester en 
Wethouders van Madurodam biedt een prachtige kans om je 
voor de samenleving in te zetten. Elk nieuw collegejaar is er 
de bijzondere dag die vol is met spanning, verwachtingen en 
enthousiasme. Dat is de dag waarop de installatie plaatsvindt 
en waarop ieder collegelid een pitch van drie minuten 
geeft over de challenge die hij of zij wil gaan organiseren. 
Wij vertellen in de pitch wat we graag willen doen voor de 
samenleving en waarom. Een challenge is vaak gebaseerd op  
onze persoonlijke verhalen, dromen, ambities of ervaringen. 

Op de dag zijn onze familieleden, kennissen, vrienden, 
docenten van de scholen, voormalige collegeleden en de 
bestuursleden en medewerkers van Madurodam aanwezig. 
De loco burgemeester van Den Haag Robert van Asten is 
aanwezig om het nieuwe college te installeren. Onze pitches 
worden door middel van een formulier met verschillende 
criteria beoordeeld door de bestuursleden en medewerkers 
van Madurodam. Na afloop van alle pitches worden de punten 
geteld en het resultaat aan Robert van Asten van overhandigd 
zodat hij de nieuwe burgemeester van Madurodam bekend 
mag maken. Diegene met het hoogste aantal punten wordt de 
burgemeester, de eerstvolgende wordt de locoburgemeester 
en de andere acht collegeleden worden de wethouders. De 
installatie wordt beëindigd met een borrel, waarbij iedereen 
de kans krijgt om het nieuwe college te feliciteren.

Onze installatie is op 4 september 2023. Alle collegeleden 
hebben een inspirerende pitch voorgedragen. De groep 
gaat zich voor diverse aspecten in de samenleving inzetten. 
Dat maakt het college uniek en heeft ervoor gezorgd dat de 
betrokkenheid tussen de collegeleden is vergroot. Zo hebben 
we na de installatie goed met elkaar kunnen samenwerken. 
Alle challenges zijn ambitieus en hebben we terugkijkend 
allemaal met trots vervuld. Noor (burgemeester), Eline 
(locoburgemeester), Sabine, Laura, Tasnim, Rohan, Rida, 
Lara en Fresco hebben een goede persoonlijke indruk 
achtergelaten. Wat een eervolle dag! 

Installatie 
Tasnim - 4 september 2023
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Geld geven aan goede doelen is niet alleen een proces 
van geld overmaken naar een andere bankrekening. 
Het is een proces met verschillende stappen die 
solidariteit en betrokkenheid in de maatschappij 
bevordert als deze verwerking correct verloopt.

Madurodam Kinderfonds heeft tot doel organisaties te 
ondersteunen die zich inzetten voor de verbinding en de 
persoonlijke groei van kinderen en jongeren én hen activeren 
iets te doen voor de samenleving. Onze taak als college is 
om de aanvragen te bekijken, analyseren en te beoordelen. 
Toch gaat de beoordeling van de doelen van de projecten niet 
als vanzelfsprekend. Je kunt bijvoorbeeld niet een positief 
advies geven omdat het project binnen jouw interesses valt. 
Het project moet aan de doelstellingen van Madurodam 
Kinderfonds voldoen. Als college krijgen we de mogelijkheid 
om dit stap voor stap te leren.

Om het project goed te analyseren maak je gebruik van 
verschillende vaardigheden. Allereerst moet je de organisatie 
bellen om een afspraak met ze te maken voor een bezoek 
of een online vergadering. Voor de afspraak bekijken we 
met elkaar de ingediende aanvraag  met onder andere 

het jaarverslag en de begroting. Daarna bereiden we een 
uitgebreide vragenlijst voor. Alles wat je je afvraagt over het 
project moet je stellen, iedere vraag is belangrijk!
Bij het bezoeken van de organisatie leer je nieuwe mensen 
kennen, luister je naar hun perspectieven, stel je je vragen, 
schrijf je dingen die je opvallen op en daarna overleg je binnen 
je groepje wat voor advies je aan het bestuur gaat geven. Het 
komt voor dat hier onderling verschillen zijn en het is leuk en 
heel leerzaam om juist dit met elkaar te bespreken. 
Je ontwikkelt je sociale en mondelinge vaardigheden en 
je leert vanuit verschillende perspectieven te kijken en te 
bekritiseren. We leren hoe we onze argumentatie kunnen 
opbouwen om te overtuigen. We leren vragen stellen en met 
nieuwsgierige ogen naar details te kijken.

Het is geweldig om op deze manier een bijdrage te mogen 
leveren aan de maatschappij. Daarom des te belangrijker 
om bewust te zijn van wat, waarom, hoe en hoeveel je geeft. 
Madurodam Kinderfonds biedt collegeleden een prachtige 
kans om op jonge leeftijd deze vaardigheden te ontwikkelen. 
Een geweldige basis voor onze toekomst.

Aanvragen Madurodam Kinderfonds
Tasnim

Om ons collegejaar zo soepel mogelijk te laten verlopen 
is er een curriculum ontwikkeld bestaande uit een aantal 
workshops en masterclasses. De masterclasses gaan in op 
1 onderwerp zoals speeches schrijven en speeches houden 
en omgaan met de media. De workshops zijn gericht op 
de ontwikkeling en uitvoering van onze challenges. Bij 
onze eerste workshop hebben we elkaar als individuen 
beter leren kennen. Door een soort quiz te doen kregen 
we inzicht in wat voor ‘kleur’ (rood, geel, groen of blauw) 
je bent als persoon. Zo kunnen we beter elkaars talenten 
en voorkeurgedrag begrijpen en helpt het ons om met 
verschillende type mensen samen te werken. In totaal 
hebben we 5 workshops gevolgd. Door deze workshops 
hebben we inzicht gekregen in wat allemaal nodig is voor 
de uitvoering van een succesvolle challenge. We konden op 
inhoud brainstormen met de begeleiding en de rest van het 
college. De workshops waren natuurlijk ook erg gezellig.

Workshops en Masterclasses 
Lara
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Gedurende het jaar hebben we in totaal vijf 
bestuursvergaderingen bijgewoond. Voorafgaand 
aan een bestuursvergadering onderzoeken en 
evalueren we aanvragen van stichtingen. Tijdens de 
bestuursvergadering bespreken wij onze adviezen 
met het bestuur van Madurodam Kinderfonds met het 
uiteindelijke doel om te bepalen of een project wel 
of niet geschikt is om financiële steun te krijgen van 
het Madurodam Kinderfonds. De stichtingen worden 
beoordeeld in groepjes. Tijdens de bestuursvergadering 
mag iedereen zijn mening geven of de aanvraag 
geschikt is en vragen stellen aan de groepsleden die 
de aanvraag hebben onderzocht. Zo wordt iedereen 
betrokken en wordt er uiteindelijk gezamenlijk 
beoordeeld en besloten.

We krijgen voorafgaand aan iedere vergadering per 
groepje een aanvraag toegewezen om te onderzoeken. De 
stichtingen bevinden zich vooral in Den Haag en omstreken. 
We moeten in ons groepje deze stichting onderzoeken en 
zoveel mogelijk informatie over deze stichting achterhalen 
door ze te bezoeken of ze telefonisch te spreken om 
vervolgens een advies over de aanvraag te vormen en dit 
in de bestuursvergadering voor te leggen aan het bestuur. 
We moeten beoordelen of de aanvraag voldoet aan de 
doelstellingen van het MKF. Het voornaamste doel van  het 

MKF is om verschillende groepen in onze samenleving te 
verbinden met elkaar. Daarnaast moeten wij ook bij het 
beoordelen letten op andere zaken, zoals de doelgroep 
(jongeren onder 18 jaar), draagt het bij aan het vergroten van 
persoonlijke ontwikkeling van jongeren zoals zelfredzaam, 
daadkracht en empathie.

Een van de leerzaamste manieren om onderzoek te doen 
naar een stichting en de aanvraag, is door de aanvrager 
persoonlijk te bezoeken. Door hen fysiek te ontmoeten kun 
je beter voelen hoe het gaat in zo’n stichting en je krijgt een 
beter beeld van hoe de stichting/organisatie in werkelijkheid 
is. Dit is zeer leerzaam en dit helpt om een oordeel te vormen. 
Het is belangrijk om voorafgaand aan een bezoek vragen die 
je hebt te noteren zodat je die vragen vervolgens kunt stellen 
aan de organisatie.

Mijn ervaringen tijdens de bestuursvergaderingen waren 
zeer leerzaam. Ik heb geleerd hoe je goed moet onderzoeken 
en hoe het er écht aan toegaat in diverse stichtingen. De 
bestuursvergaderingen waren voornamelijk leerzaam 
omdat ik vaardigheden heb geleerd, zoals onderzoeken 
en evalueren, die ik in het dagelijks leven niet zou hebben 
kunnen leren. 

Bestuursvergaderingen 
Rida
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Speeches 
Rida

Speech Fresco
Gala van de Defensie Attachés
4 oktober 2023

Het geven van speeches is een belangrijke vaardigheid om te 
leren en in Madurodam heb je veel gelegenheden om dit te 
doen. In Madurodam worden veel evenementen georganiseerd 
waarbij het welkomstwoord gehouden kan worden door een 
van de collegeleden. 

Het publiek, aan wie je het voordraagt, varieert van kinderen 
tot jongeren tot volwassenen. De ene keer is het voor een 
vereniging die een jubileum viert, de andere keer is het 
ministerie die een congres bij Madurodam organiseert. 
Je schrijft je speech zelf, in je speech verwerk je de 
ontstaansgeschiedenis van Madurodam, wie er in het college 
van B&W zitten, wat jouw rol als wethouder is en waar je je 
tijdens je collegejaar voor gaat inzetten, je challenge. Het is 
belangrijk om je goed voor te bereiden. 

Bij het schrijven van je speech moet je goed rekening houden 
met wie je publiek is. Ook onderzoek je of je je inhoud op 
onderdelen kan aanpassen aan de doelgroep. Daarnaast is het 
verstandig je speech een paar keer te oefenen. Je mag altijd je 
speech op papier erbij houden zodat, als het nodig is, je even 
op je papier kunt kijken. 

Ik heb de gelegenheid gekregen om een speech te geven 
voor een Internationale Vrouwenorganisatie die een event 
bij Madurodam had georganiseerd. Het was voor mij een 
mooie ervaring omdat ik veel heb geleerd over hoe ik een 
goede speech schrijf en hoe ik gepassioneerd kan vertellen 
én het publiek actief kan betrekken bij mijn speech. Het leren 
schrijven en geven van een speech was voor mij een goede 
kans om mijn schrijf- en spreekvaardigheden te verbeteren.

Op 4 oktober 2023 vond in Madurodam een evenement 
plaats van de militaire attachés die in Nederland zijn 
gestationeerd. Het jaarlijkse Gala van Defensie Attachés, 
georganiseerd door de Defense Attaché Association in Den 
Haag, is een galadiner waar elegantie, diplomatie en een 
sterk gevoel van eenheid samenkomen. Naast het park werd 
Madurodam omgetoverd tot een grote ontvangstsalon, een 
eetkamer en een balzaal, waar ruim honderd gasten van 
diplomatieke missies werden verwelkomd. 

Een van de unieke aspecten van dit gala is het gevarieerde 
publiek dat het trekt. De militaire attachés waren bijvoorbeeld 
afkomstig uit veel Europese landen, maar ook uit landen 
als Australië, Brazilië, China, Israël, Japan, Zweden, Turkije, 
Oekraïne en de Verenigde Staten. Deze grensoverschrijdende 
vertegenwoordiging versterkt het internationale karakter en 
verbetert wederzijds begrip.

Dit past mooi bij de doelstelling van Madurodam en het was 
heel mooi dat ik daar een speech mocht houden. Ik werd 
onverwachts uitgenodigd om aanwezig te zijn bij het diner 
waar ik de hele avond met verschillende gasten heb kunnen 
spreken. Het was erg indrukwekkend om kennis te maken met 
diplomatie en politiek van dichtbij. Ook vond ik het waardevol 
om te merken dat de vertegenwoordigers van de landen zo 
geïnteresseerd zijn in de jeugd en Madurodam.
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Een van onze eerste activiteiten als kersvers college was 
Prinsjesontbijt en Prinsjesdag! 

Het Prinsjesontbijt is een onderdeel van het Prinsjesfestival 
waarvoor vrijwilligers uit alle stadsdelen van Den Haag worden 
uitgenodigd. Bij het Prinsjesfestival wordt de democratie 
waarin wij leven gevierd. Er zijn veel evenementen in de stad 
en op scholen die allemaal gelinkt zijn aan het belang van de 
democratie. Madurodam Kinderfonds is medefinancier van 
het festival. Een van de evenementen is een debatwedstrijd 
onder jongeren die in Madurodam wordt georganiseerd. 
Als college worden we uitgenodigd voor het Prinsjesontbijt 
op zaterdagochtend aan de Hofvijver. We moesten hiervoor 
vroeg uit de veren om om half 9 te verzamelen. Er was een 
opgewekte sfeer en Eline de locoburgemeester mocht het 
gedicht “Ik drink op de mensen” van Paul van Vliet voordragen 
aan alle genodigden van het ontbijt. Het was een plezierige 
ochtend waarop we elkaar beter hebben leren kennen en 
ook gesprekken hebben gevoerd met andere gasten over 

Madurodam en onze rol bij Madurodam. En er werd een 
lekker ontbijt geserveerd. Het overgebleven eten hebben wij 
aan daklozen uitgedeeld, zodat het voedsel niet zou worden 
weggegooid!

Op Prinsjesdag hadden we kaarten voor de tribune om de 
ceremoniële rijtoer te bekijken waarbij we de koning en 
koningin en andere leden van het koninklijk huis voorbij 
hebben zien komen. Het was heel feestelijk en vooral gezellig. 
Fresco wist veel over alle onderdelen van Defensie die 
onderdeel waren van de rijtoer. Ook was het een hele leuke 
ochtend om elkaar beter te leren kennen! Toen de rijtoer 
voorbij was hebben we op grote schermen nog een stukje van 
de Troonrede gezien.

Beide dagen waren intens gezellig en een hele mooie manier 
om onderling met elkaar gesprekken te voeren.

Prinsjesontbijt en Prinsjesdag
Sabine - 16 en 19 september 2023

Speech Fresco
Gala van de Defensie Attachés
4 oktober 2023
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Tijdens ons collegejaar hebben we veel evenementen 
bezocht zowel bij Madurodam als extern. Een aantal van deze 
evenementen zijn georganiseerd door Young Impact, een 
stichting die jongeren aanspoort om impact te brengen op de 
samenleving en partner is van Madurodam Kinderfonds. Ik wil 
graag over twee van hun events vertellen om een indicatie te 
geven hoe Young Impact impact heeft gemaakt op ons! 

In november zijn we naar de Q-Factory in Amsterdam gereisd 
om de uitreiking van de Young Impact Awards bij te wonen. 
We waren met 5 collegeleden; Noor, Eline, Fresco, Lara en 
ik. Tijdens deze avond hebben we kennis gemaakt met de 
kandidaten voor de Young Impact Award in vijf verschillende 
categorieën: Diversiteit, Gelijke Kansen, Gezondheid, Klimaat 
en Maatschappij.  We werden ontvangen met een drankje 
om daarna plaats te nemen in de grote zaal. De avond werd 
gepresenteerd door Lisanne Dijkstra en niemand minder 
dan Klaas van Kruistum, de (oude) host van Checkpoint! We 
hebben later natuurlijk ook de kans gekregen om een leuke 
selfie te maken met Klaas, een once-in-a-lifetime opportunity!

Na een introductie van de avond kregen we de kans om 
deelsessies bij te wonen over de vijf thema’s. Samen 
met Noor en Fresco ging ik naar thema Maatschappij, 
mede omdat Soufiane Touzani, de voetbal-youtuber, de 

sessie presenteerde. Tijdens deze sessie hebben we drie 
verschillende verhalen gehoord van impactmakers. Ik werd 
persoonlijk heel erg aangesproken door het verhaal van 
Amjad Almatni, een Syrische vluchteling die als homoseksueel 
moest leven in een gezin die dat niet waardeerden. 

Na de deelsessies gingen we terug naar de grote zaal om 
te genieten van verschillende optredens, van rapper Pjotr 
en een snel optreden van Sevn Alias. Daarna kwamen er 
docenten op het podium om hun verhaal te vertellen, voor 
de stemming van het publiek als docent van het jaar. Tijdens 
deze optredens kregen we ook de tijd om te stemmen op de 
mensen die tijdens de deelsessies hun verhaal hebben verteld 
als impactmakers. 
De Award binnen het thema Maatschappij wordt gesponsord 
door Madurodam Kinderfonds, dus onze burgemeester Noor 
had de eer om deze Award uit te reiken aan Tessa Sijm, die 
mensen met autisme wil aansporen hun dromen te volgen 
zoals zij gedaan heeft. 

De terugweg naar Den Haag was ook heel gezellig. We gingen 
met zijn allen in de auto van Elke kletsen over de avond en 
andere dingen over Madurodam. Het was een avond die ik 
niet snel zal vergeten en het heeft zeker impact  gehad op mij!

Young Impact Awards 
Rohan - 2 november 2024 
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Op donderdag 7 september, 3 dagen nadat ik officieel 
burgemeester van Madurodam werd, heb ik voor het eerst 
burgemeester van Zanen ontmoet. Op deze dag werd ik 
geïnterviewd door Willem Post bij het evenement Broodje 
Vrede en Recht waar werd verteld over de betrokkenheid 
van jongeren bij vrede, recht en democratie. Het publiek 
waren leerlingen van 4VWO van de Johan de Witt 
Scholengemeenschap. Dit was mijn eerste optreden als 
burgemeester en dus gelijk voor de burgemeester van Den 
Haag en 50 jongeren! 

Ik vond het erg spannend, maar gelukkig was burgemeester 
van Zanen erg aardig en stelde hij me op m’n gemak. Op 13 
september mocht ik wederom samen met onder andere  
burgemeester van Zanen, het Prinsjesfestival openen. 
Ik mocht aan de Hofvijver een vlag hijsen en ik heb het 
Prinsjesgedicht “Ik drink op de mensen” van Paul van Vliet 
voordragen waarna de Prinsjesprijs werkt uitgereikt aan 
demissionair minister Hanke Bruins Slot. Twee dagen later 
was het Prinsjesdebat tussen verschillende scholen bij 
Madurodam met onder andere oud-burgemeester Mees 
(2022-2023) in de jury. Op zaterdag was het Prinsjesontbijt, 
waar locoburgemeester Eline het Prinsjesgedicht heeft 
voorgedragen. En op 19 september 2023 was het Prinsjesdag 
waarbij we met het college op de tribune naar de ceremoniële 
rijtoer hebben gekeken. Een superleuk begin van een geweldig 
collegejaar.

Prinsjesgedicht 2023 
Paul van Vliet 

Ik drink op de mensen
Die bergen verzetten
Die door blijven gaan met hun kop in de wind
Ik drink op de mensen
Die met vallen en opstaan
Blijven geloven
Met het geloof van een kind. 

Ik drink op de mensen
Die dingen beginnen
Waar niemand van weet wat de afloop zal zijn
Ik drink op de mensen
Van wagen en winnen
Die niet willen weten van water in wijn. 

Ik drink op de mensen
Die blijven vertrouwen
Die van te voren niet vragen
‘Voor hoeveel’ en ‘waarom’
Ik drink op de mensen
Die dóór blijven douwen
Van doe het maar wél
En kijk maar niet om. 

Ik drink op de mensen
Die alles verloren
Die weg zijn gezakt
En zijn ondergegaan.
Ik drink op de mensen
Die terug bleven vechten
En daarna herboren
Weer op zijn gestaan. 

Ik drink op het béste
Van vandaag en van morgen
Ik drink op het mooíste waar ik van hou
Ik drink op het maximum
Wat er nog in zit
In vandaag en in morgen
In mij en in jou!!

Eerste activiteiten als burgemeester van Madurodam 
Noor
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De eerste “challenge” van dit college heeft plaatsgevonden 
op 6 december 2023! Het jaarlijkse Madurodam VONK-diner 
is dit jaar georganiseerd door collegeleden Laura en Rohan. 
Voor het diner zijn de doelstellingen van Laura en Rohan, 
die wij hebben gepitcht op 4 september, bij elkaar gevoegd. 
Rohan wilde graag iets doen aan eenzaamheid, aangezien hij 
dit zelf ook meegemaakt heeft en ziet dat dit ook bij ouderen 
een groot probleem is. Daarom wilde hij jong en oud met 
een diner verbinden. Laura wilde iets heel anders doen, 
namelijk bewustzijn rondom vegetarisch eten vergroten, 
aangezien vegetarisch eten het milieu een stuk minder 
belast. Dit wilde ze doen via een kookworkshop, zodat 
mensen er ook actief mee bezig zijn. Bij dit Madurodam 
VONK-diner zijn deze doelen prachtig samengekomen! Het 
diner vond plaats bij de Participatiekeuken in Moerwijk waar 
al wekelijks kookworkshops voor kinderen zijn. Dat hebben 
we mooi gecombineerd met onze challenge! Eerst hebben 

de kinderen héél lekker (natuurlijk) vegetarisch gekookt en 
mooie menukaarten gemaakt. Als gasten zaten aan tafel 
de ouders, broertjes en zusjes van de kokende kinderen, 
collegeleden met hun vrienden, (eenzame) ouderen uit de 
buurt én de oma van locoburgemeester Eline! We hebben 
met z’n allen gegeten en veel gezellige gesprekken gevoerd. 
Na het hoofdgerecht was er een quiz over vegetarisch 
eten en er is ook nog gezellig gedanst. Natuurlijk was de 
aankleding in het kerstthema, inclusief kerstman. 

We zijn trots op wat we voor elkaar hebben gekregen en de 
impact die we op de kinderen én ouderen hebben gemaakt. 
Zonder de fantastische hulp van Elke en de vrijwilligers 
van Madurodam: Bram, Sander, Ties, Steven en Sandra 
was dit niet gelukt en hadden we dit gezellige diner nooit 
mogelijk kunnen maken. Daarom willen we jullie hierbij extra 
bedanken!

Madurodam VONK-diner 
Laura -6 december 2023
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Op 22 december hebben we een bezoek gebracht aan het 
Oranje Hotel. De gevangenis in Scheveningen waar George 
Maduro in 1940 en 1941 vast heeft gezeten. Het was een heel 
speciaal bezoek en een goede voorbereiding voor onze reis 
naar concentratiekamp Dachau, waar George Maduro begin 
1945 is overleden. Wij werden hartelijk verwelkomd door de 
directeur en vrijwilligers met een kopje koffie! Aansluitend 
zijn we een film gaan kijken over de geschiedenis van de 
gevangenis. Daarna kregen we een uitgebreide rondleiding, 
langs de cellen waar in de Tweede Wereldoorlog mensen 
hebben vastgezeten vanwege hun rol in het verzet, omdat ze 
communistisch of Joods waren of omdat ze zwarthandelaren 

waren. De cellen waren heel klein, en er zaten vaak drie of 
meer personen samen opgesloten. Een deel van wat nu 
het Oranje Hotel is, is tot 2009 in gebruik geweest, deze 
cellen zagen er relatief modern uit. Sommige cellen waren 
nog in originele staat, wat ons een nog betere kijk gaf op 
hoe grimmig de sfeer was toen. Naast de cellen was er een 
tentoonstelling met attributen gemaakt door mensen die in 
het Oranje Hotel hebben vastgezeten. Er lagen verscheidene 
borduurwerken en tekeningen. Ook zijn we naar de deur 
gelopen waardoor de gevangenen het Oranje Hotel in werden 
gebracht of naar buiten werden gebracht om afgevoerd te 
worden naar de Waalsdorpervlakte. Deze deur heeft een 
blijvende indruk op mij gemaakt vanwege zijn symboliek die 

staat voor leven en dood. Je kunt de deur goed zien aan de 
buitenkant van het Oranje Hotel aan de Van Alkemadelaan 
kant. Ook was er een expositie over personen die in het 
Oranje Hotel hebben vastgezeten, zoals professor Cleveringa, 
Titus Brandsma -ook overleden in concentratiekamp Dachau- 
en Corrie ten Boom. De tentoonstelling was extra speciaal 
omdat er ook verhalen tussen zaten van minder bekende 
personen, die hiermee hun erkenning krijgen. Voor ons was 
het extra inspirerend omdat de overgrootvader van Eline in 
het Oranje Hotel heeft vastgezeten vanwege zijn rol in de 
verzetsgroep de Geuzen. 

Dit was een bijzondere dag waar wij nogmaals realiseerden 
dat vrijheid niet vanzelfsprekend is. Daarom blijft het 
belangrijk om op 4 mei te herdenken en er alles aan te doen  
om vrede en vrijheid te behouden.

Oranje Hotel 
Sabine - 22 december 2023
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Vrijdag 12 januari vertrokken we met drie begeleiders 
Patrick, Tanja en Lodewijk vanuit Schiphol naar München, 
om van daaruit met de trein door te reizen naar Dachau. 
De eerste avond hadden we een kennismaking met onze 
gids Stefania die ons een introductie heeft gegeven over het 
concentratiekamp en de geschiedenis. De volgende dag liepen 
we in slechts 10 minuten naar het kamp Dachau. Iedereen 
vond het bizar te ervaren hoe het kamp middenin het dorp 
ligt. Het was erg koud en er lag zelfs sneeuw. We konden ons 
daardoor iets beter inleven hoe de gevangenen in -20 °C 
buiten moesten staan. Ook al bleef het lastig met onze warme 
jassen, sjaals en schoenen aan. Het was merkwaardig om zo 

iets moois en rustgevends als sneeuw te zien op deze akelige 
plek. Tijdens de herdenking voor George Maduro bij barak 
15, de barak waar George Maduro gevangen zat, lazen Rohan, 
Rida en Noor een gedicht voor. Tijdens de twee minuten 
stilte begon het zelfs een beetje te sneeuwen. Eline en Noor 
hebben een krans gelegd en daarna hebben we allemaal 
een witte roos neergelegd. De witte bloemen in de sneeuw 
waren een heel mooi gezicht. Na afloop hebben we ons 
opgewarmd met warme chocolademelk. ‘s Avonds hebben we 
gereflecteerd op ons bezoek aan het kamp en nagedacht over 
het belang van het bezoek en het effect op ons. Ten eerste is 
het belangrijk de geschiedenis te kennen van de oorlogs- en 

verzetsheld waarnaar Madurodam is vernoemd. Maar ook 
beseften we ons dat er nog steeds veel oorlogen in de wereld 
zijn en dat nog steeds veel mensen niet vrij en veilig zijn, net 
zoals de gevangenen in de concentratiekampen in de Tweede 
Wereldoorlog. We mogen daarom ook heel blij zijn dat we in 
Nederland wel in vrijheid mogen leven.

Bezoek aan concentratiekamp Dachau 
Lara en Laura - 12-14 januari 2024
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Op dinsdag 9 april vond in Madurodam de jaarlijkse 
Verhalendag plaats. Op deze dag komen 300 kinderen 
naar Madurodam om verhalen te horen over de Tweede 
Wereldoorlog van ooggetuigen en verhalen over missies om 
de vrede te behouden door veteranen. De foyer is prachtig 
versierd en het alles staat klaar om de kinderen te ontvangen. 
De dag wordt officieel geopend door Martin Wijnen, 
voorzitter van de Stichting Nationale Kinderherdenking 4 
mei. Hij spreekt over de  kwetsbaarheid van vrijheid, waarna 
staatssecretaris Vivianne Heijnen de George Maduro-Coin 
in ontvangst neemt uitgereikt door burgemeester Noor. 
Vervolgens is het tijd voor de verhalen! 

Verhalen uit het verleden en heden komen vandaag samen. 
Actrice Isa Hoes deelt het aangrijpende verhaal van haar 
Joodse moeder tijdens de Tweede Wereld Oorlog. Nazar 
vertelt over zijn vlucht uit Oekraïne en het enorme verlies van 
zijn favoriete giraffeknuffel. Deze verhalen maken diepe indruk 
en laten ons nadenken over waarom er nog steeds oorlog is. 

Ik heb de eer om ons familieverhaal te delen. Het is spannend 
om voor een grote groep te spreken. Wat het nog spannender 
maakt is de aanwezigheid van mijn oma in het publiek. Waarbij 
ik me tegelijkertijd ook door haar gesteund voel. Het verhaal 
gaat over haar jeugd tijdens de Tweede Wereldoorlog en de 

impact van de arrestatie van haar vader, omdat hij bij het 
Geuzenverzet zat. Het is een hele  bijzondere ervaring om dit 
persoonlijke verhaal te mogen delen met zo veel mensen.  

De bijeenkomst werd extra speciaal door de muzikale 
optredens van pianist Christian Gilissen en zangeres Emma 
Kok. Christian begon met een mooi klassiek pianostuk. Daarna 
zong Emma haar lied ‘Strijder’. Zij sloten samen af met een 
unieke uitvoering van ‘Imagine’ van John Lennon, wat voor een 
onvergetelijke sfeer zorgde. 

Na het plenaire gedeelte verspreidden wij ons door 
Madurodam om naar nog meer verhalen te luisteren. 
Ooggetuigen van de Tweede Wereldoorlog vertellen over wat 
zij hebben meegemaakt. Verhalen over een jeugd als Joods 
kind tot de verhalen over de jeugd van kinderen met ouders 
in het verzet of bij de NSB. Ik vond het krachtig om te zien dat 
al deze mensen besloten hebben hun verhaal te delen en dat 
alle kinderen hier ook ademloos naar luisteren. Al met al een 
bijzondere dag die mij altijd zal bijblijven en de kinderen ook 
dat weet ik zeker!  

Verhalendag
Eline - 9 april 2024
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Een onvergetelijke ervaring deze avond. ‘Wat je in de oorlog 
allemaal niet meer kon’, dat was het thema van dit jaar. Het is 
een zin die nog steeds dagelijks door mijn hoofd gaat. Het is 
mooi en vooral belangrijk dat kinderen weten waar we op 4 
mei jaarlijks bij stilstaan. En de Nationale Kinderherdenking 
bij Madurodam is een prachtige herdenking waar je als kind 
dit echt meekrijgt. De presentatie, de muziek-, dans- en 
zangoptredens, alle speeches die zijn gegeven en zelfs de Last 
Post worden allemaal gedaan en uitgevoerd door kinderen. En 
dat is een van de dingen die de Nationale Kinderherdenking 
zo bijzonder maakt. Een herdenking gemaakt door en 
voor kinderen die allemaal 2 minuten stil zijn om dezelfde 
reden, het herdenken van alle slachtoffers van de Tweede 
Wereldoorlog.

Tijdens deze herdenking heb ik een speech mogen geven 
en een krans mogen leggen. Ik heb het verhaal van George 
Maduro en onze ervaringen van ons bezoek aan Dachau met 
meer dan 100.000 mensen mogen delen. Ik vind het zo gaaf 
dat ik de kans heb gekregen om mensen een boodschap 
mee te geven. Een boodschap die voor iedereen belangrijk is, 
juist in deze tijd. Namelijk: “Het is misschien niet onze oorlog, 
maar wel onze vrijheid.” We moeten onze vrijheid bewaren en 
koesteren en net als George omkijken naar een ander.

Nationale Kinderherdenking 
Noor - 4 mei 2024
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Na een emotionele 4 mei, is het op 5 mei tijd voor feest om 
de vrijheid te vieren. Jongeren vanuit diverse wijken uit Den 
Haag komen samen voor de 2e editie van de Vrijheidslunch 5 
mei in Amare, georganiseerd door Madurodam Kinderfonds 
in samenwerking met diverse maatschappelijke partners. Het 
is een gezellige middag met lekker eten, swingende optredens 
van het Residentie Orkest en de Johan de Witt school. We 
hebben geluisterd naar ontroerende poëzie en vrolijke rap, 
samen hard getrommeld en met elkaar heel veel gesproken 
over vrijheid. 

Tijdens de challenge van Lara en mij zijn jongeren ook in 
gesprek gegaan over vrijheid. Dit hebben zij vervolgens op 
een creatieve manier geuit onder leiding van de organisatie 
Kunst Verbind. De creatieve uiting, de beschilderde houten 
kraanvogels -ontworpen door meubelmaker Ellen-, zijn 
tentoongesteld tijdens de Vrijheidsmaaltijd. Het leek alsof 
er vogels door de zaal vlogen. Ook de meer dan honderd 
gevouwen kraanvogels met wensen waren te bewonderen 
tijdens de lunch. Het is heel bijzonder om deze tastbare 
stukjes vrijheid te zien hangen tijdens de lunch. Deze 
aankleding geeft een nog feestelijkere sfeer! 

Het doel van de lunch is om andere jongeren te leren kennen 
door samen te lunchen en in gesprek te gaan over wat 
vrijheid voor eenieder betekent. Dat doel is zeker behaald! 
Door de interessante stellingen die gepresenteerd werden 
door jongerenpresentator Razmik hebben we het over de 
verschillende aspecten van vrijheid gehad. Ik heb tijdens 
deze lunch met veel jongeren gesproken, ook die ik nog niet 
kende. Sommige jongeren vertellen over hun ervaringen met 
discriminatie en uitsluiting, terwijl anderen spreken over de 
vrijheid van meningsuiting en de mogelijkheid om jezelf te zijn. 
Het was bijzonder om te horen dat ook zij zich weleens zorgen 
maken over het behoud van onze vrijheid.  

Samen hebben we geconcludeerd dat vrijheid voor 
iedereen een andere betekenis kan hebben, afhankelijk van 
persoonlijke ervaringen en achtergrond. Deze lunch zie ik 
als een start om vaker naar een ander zijn/haar verhaal te 
luisteren en daardoor meer begrip voor elkaar te krijgen.  
Al met al was het een inspirerende en leuke middag! De 
optredens en de gesprekken over vrijheid  hebben mij nog 
meer doen beseffen hoe waardevol en belangrijk vrijheid is. 
Ik kijk nu al uit naar de volgende vrijheidslunch en de nieuwe 
verhalen die ik daar zal horen! 

Vrijheidsmaaltijd
Eline - 5 mei 2024
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Laat ik beginnen met een vraag: Wanneer hebben jullie voor 
het laatst gelachen? 
We hebben op 4 juni tijdens de Young Impact Day heel veel 
plezier gehad en deze dag heeft ook impact op ons gehad!

Dit jaar werden we in juni uitgenodigd door Young Impact 
voor de Young Impact Day in Rotterdam Ahoy. Lara, Laura, 
Rida, Sabine en ik zijn gezamenlijk met de metro van Den Haag 
Centraal naar Rotterdam gereisd. We wisten eerst helemaal 
niet wat dit evenement inhield, maar toen we aankwamen 
stonden we ineens midden in een grote menigte van 
duizenden scholieren en docenten van groep 8 van de lagere 
school tot jongeren van 18 jaar van zowel middelbare scholen 
als het MBO. Allemaal jongeren die het afgelopen schooljaar 
een van de programma’s van Young Impact hebben gevolgd en 
iets gedaan hebben voor de samenleving. 

We mochten via een achteringang naar binnen, waar normaal 
gesproken de artiesten het gebouw betreden. Vervolgens 
werden we begeleid naar een gigantische zaal waar uiteindelijk 

10.000 jongeren feest gingen vieren! Het begon met een 
optreden van Son Mieux. Daarna was de officiële opening door 
Klaas van Kruistum en Lisanne Dijksta.

Het evenement was gevuld met verschillende optredens van 
Numidia, Kraantje Pappie, een tweede optreden van Son 
Mieux en als afsluiter een fantastische show van Rita Ora, die 
helemaal van Amerika hiernaartoe was gevlogen. Persoonlijk 
vond ik haar optreden het spectaculairst.

Er waren ook een aantal vriendinnen van Lara meegekomen, 
waardoor het gehele evenement nog gezelliger werd. De dag 
werd afgesloten met een gezamenlijke foto van de artiesten en 
de presentatoren, helaas staan wij er niet op! 

Al met al was het een gezellige dag en waarschijnlijk zouden 
mijn klasgenoten jaloers zijn dat zij dit spektakel niet hebben 
meegemaakt. 

Young Impact Day
Rohan - 4 juni 2024

19



20

Persoonlijke noot 

Noor

Mijn jaar in het college van B&W heeft mij niet alleen 
allerlei dingen geleerd, maar ook nieuwe vrienden 
opgeleverd. Samen gingen we op pad om aanvragen 
voor een gift van externe organisaties te beoordelen. 
We hebben elkaar geholpen bij het organiseren van onze 
challenges en samen fantastische evenementen mogen 
bijwonen. En dat was nog niet eens alles. Onze reis naar 
Dachau heeft mij zoveel betekenisvolle herinneringen 
opgeleverd die we met z’n allen hebben gemaakt. Na deze 
reis is mijn kijk op mijn leven totaal veranderd. Ik ben me 
veel meer bewust van de dingen die ik kan doen door de 
vrijheid die we hebben, en daar ben ik dankbaar voor. Het 
was een prachtige reis die ik nooit zal vergeten. 
Ook heb ik een enorme persoonlijke groei doorgemaakt. 
Ik ben zoveel te weten gekomen over hoe je een gesprek 
met iemand aangaat en over hoe je bepaalde dingen 
aanpakt, zoals bij m’n challenge. Nog een dag die ik nooit 
zal vergeten! 
Ik heb een topjaar gehad, het was altijd gezellig en ik 
had altijd zin om weer iets namens Madurodam te 
mogen doen. Van het ontmoeten van burgemeester 
van Zanen en burgemeester Aboutaleb tot aan de 
bestuursvergaderingen van het MKF, ik zou dat het liefst 
de komende jaren ook nog blijven doen. Maar helaas 
komen ook aan de leuke dingen een einde en moeten we 
afscheid nemen van onze rol bij Madurodam. (Althans, 
voor nu!)

Persoonlijke
noot



natuurlijk de reis naar Dachau. Bij al deze ervaringen heb 
ik verschillende vaardigheden (verder) ontwikkeld en veel 
nieuwe mensen leren kennen. Soms was het spannend, 
maar achteraf altijd leuk! 

Ik kijk met een goed gevoel terug op het afgelopen jaar en 
ben Madurodam, en natuurlijk Elke, heel dankbaar voor 
alle mooie ervaringen en ontmoetingen. Dank jullie wel 
voor deze onvergetelijke tijd! 

Eline

Ik had nooit verwacht dat één jaar mij zoveel zou kunnen 
brengen! Dit jaar heb ik ontzettend veel plezier gehad en 
tegelijkertijd enorm veel geleerd. Als persoon zet ik mij 
altijd al graag in voor een ander. Het mooiste wat ik tijdens 
dit jaar verder heb ontwikkeld is hoe ik hier nog meer 
impact mee kan maken. 

In de workshops heb ik geleerd hoe ik mijn duizenden 
ideeën kan samenvoegen tot één plan. Vervolgens heb ik 
voor het eerst in mijn leven echt genetwerkt en daarmee 
waardevolle contacten gelegd. Ik heb samengewerkt met 
een extern bedrijf en ervaren hoe het is om een project 
te managen. Ik heb mijn eerste ‘sales’ pitch gehouden 
voor het bestuur van Madurodam en daarmee veel 
bestuurders enthousiast gekregen om ons te helpen bij 
de challenge. Uit al deze verschillende momenten blijft mij 
bij dat het belangrijk is je open te stellen, te luisteren naar 
een ander en altijd volhardend en enthousiast te blijven! 
Het gaafste aan het organiseren van de challenge samen 
met Lara is dat ik me heb kunnen inzetten voor iets wat 
ik écht belangrijk vind: onze vrijheid en het verbinden van 
leerlingen op verschillende niveaus. Als ik terugdenk aan 
de challenge, ben ik er trots op dat wij een dag hebben 
neergezet waarbij (alle) jongeren enthousiast aan het werk 
zijn gegaan en dat we iets tastbaars hebben gecreëerd, de 
vrijheidskunstkraanvogels, die nooit zullen verdwijnen. De 
Vrijheidslunch in Amare is daarbij de kers op de taart die 
de challenge periode compleet heeft gemaakt!
Daarnaast heb ik nog zoveel geweldige dingen 
meegemaakt: het adviseren over de aanvragen aan het 
bestuur van het Madurodam Kinderfonds, de daarbij 
behorende bezoeken aan goede doelen, alles rondom 4 
en 5 mei en de Verhalendag!, de verschillende diners zoals 
het VONK-diner, de iftar maaltijd in de Schilderswijk, het 
uitdelen van eten aan daklozen, radio- en tv-interviews en 

Persoonlijke noot 



Fresco

Toen ik me had aangemeld voor het college van b&w wist 
ik eigenlijk niet zo goed wat ik kon verwachten en of dit 
bij mij ging passen. Ik merkte echter al snel dat het een 
goede keuze is geweest om me aan te melden en me in te 
zetten voor Madurodam, Madurodam Kinderfonds en de 
bijbehorende maatschappelijke thema’s. Ik heb namelijk 
zoveel dingen geleerd; van spannende en ingewikkeldere 
dingen als speeches schrijven en geven tot aan simpele 
dingen als iemand bellen, een planning maken en heldere 
afspraken maken met elkaar en subsidieaanvragers. Ik 
heb allemaal dingen gedaan die ik zelf nooit zou doen 
(op deze leeftijd) en heb daar veel van geleerd. Zowel van 
de inhoud maar ook hoe mensen met elkaar in contact 
zijn, hoe je je presenteert, wat je kunt bijdragen, etc. 
Ook heb ik heel veel mensen ontmoet die allemaal een 
eigen verhaal hebben of een hele andere achtergrond 
en dit heeft mij persoonlijk ontwikkeld en mijn blik op de 
maatschappij verbreed. Ook heeft het mijn vertrouwen 
in de samenleving vergroot door verschillende mensen 
te ontmoeten die er allemaal het beste van willen maken 
met elkaar. De bestuursvergaderingen hebben mij een 
inzicht gegeven in hoe een bestuur besluiten neemt en 
hoe een organisatie als Madurodam werkt. Al met al denk 
ik dat ik in dit jaar super veel belangrijke en nuttige dingen 
heb geleerd. Dit zijn ervaringen en skills die je op de 
middelbare school niet leert.

22

Tasnim

Ik heb veel geleerd en genoten van het collegejaar. 
Natuurlijk was het tijdens de installatie op 4 september 
een beetje spannend om voor iedereen een pitch te 
geven over wat ik graag voor de samenleving wil doen. 
Toch was ik tegelijkertijd blij dat ik die kans heb gekregen 
en over iets wat ik belangrijk vind te vertellen, namelijk 
biodiversiteit. Het werd minder spannend voor mij toen ik 
al aan het woord was en ik vond het prachtig om voor al 
die mensen over het belang van biodiversiteit te vertellen. 
Het collegejaar heeft mij veel kansen geboden om te 
leren en mezelf te ontwikkelen. Ik heb geleerd dat kleine 
veranderingen ook verschil maken en dat we onszelf al 
vanaf deze leeftijd voor de maatschappij kunnen inzetten. 
Daarnaast heb ik beter leren plannen en prioriteiten te 
stellen. Ik heb ook nieuwe mensen leren kennen en heb 
leuke dingen met het college gedaan. Bovendien heb ik 
nu meer zelfvertrouwen gekregen om nieuwe dingen te 
proberen en open te staan voor uitdagingen. Het is een 
ervaring die zeker de moeite en de tijd waard is!

Persoonlijke noot 
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Laura

Eerlijk gezegd weet ik niet zo goed waar ik moet beginnen, 
want het was oprecht echt een fantastisch jaar! Toen 
mijn afdelingsleider mij belde met de vraag of ik dit wilde 
doen, was ik eerst vooral verward; wat houdt dit dan 
precies in etc. Toen ik me maar erin ging verdiepen wist 
ik eigenlijk vrij snel dat dit echt iets voor mij is. Het ging 
me vooral om dat ik eindelijk impact kon maken en niet 
achterover geleund moest toekijken naar alle problemen 
in de wereld. En dat ik zo meer uit mijn comfortzone kon 
stappen. Ik heb tijdens mijn collegejaar heel veel geleerd, 
bijvoorbeeld hoe ik mijn challenge kon organiseren. 
Maar ik denk dat het vooral is wat je allemaal onbewust 
meekrijgt. Zo heb ik nu meer het zelfvertrouwen dat 
nodig is als je een keer iets voor elkaar wilt krijgen, heb ik 
nu wél het gevoel dat ik impact kan maken op meerdere 
manieren en hoe ik dat wil, en ben ik zoveel optimistischer 
geworden over de toekomst van de wereld. Ik heb gezien 
hoe mensen hard bezig zijn met het mooier maken van 
onze samenleving en hier word ik elke keer weer blij van 
en gemotiveerd om mijn leven ook zo te leven. Ik zie nu 
meer het belang van verbinding, en dat iedereen invloed 
heeft op deze samenleving en dat je er zelf voor kan 
kiezen of dit positief of negatief is en hoe groot. Natuurlijk 
heb ik ook geweldige nieuwe vrienden gemaakt waarmee 
het altijd erg gezellig is! Ik wens iedereen in het college 
nog veel succes en hoop dat het lukt om goed in contact 
met elkaar te blijven!

Lara

Een jaar geleden zat ik te klagen dat ik niet genoeg 
leuke dingen buiten school had, maar toen kwam de 
mogelijkheid om deel van het college van Madurodam te 
worden. Ik wist toen nog niet dat het een onvergetelijk jaar 
zou zijn. Ik heb zoveel geleerd en ervaringen opgedaan 
en het was vooral ook heel gezellig. Mijn hoogtepunt 
van dit jaar was onze challenge ‘Verbeeld Je Vrijheid’ op 
24 april. Het was een heleboel voorbereiding en stress 
maar het eindproduct was geweldig. Daarnaast waren 
de bestuursvergaderingen ook heel leerzaam. Ik had 
nog nooit gehoord van de projecten en organisaties 
die daar ter sprake kwamen en het gaf mij veel inzicht 
op de manieren om kinderen te verbinden en uit hun 
comfortzone te halen. Ik ben zelf ook uit m’n comfortzone 
gegaan door wethouder te worden en hierdoor nieuwe 
vrienden en talloze nieuwe ervaringen te hebben 
gekregen. Ik vond het een grote eer om wethouder van 
Madurodam te zijn en ik zou de keuze onderdeel te 
worden van het college iedereen aanraden!



Rohan

Ik ben Rohan en ik ben lid van het college van B&W van 
2023-2024 namens het Gymnasium Haganum. Ik houd 
van debatteren en mijn favoriete vakken zijn scheikunde 
en Grieks. Toen ik onderdeel werd van het college, wist ik 
nog niet zo goed wat mij te wachten stond. Dit jaar heeft 
me heel veel verrassingen en onvergetelijke ervaringen 
gebracht. Het was daadwerkelijk één van de nuttigste 
jaren die ik tijdens mijn middelbare schoolcarrière buiten 
school heb besteed.  Gedurende het jaar heb ik heel veel 
geleerd en veel nieuwe contacten kunnen leggen. Vooral 
de LinkedIn cursus van Ties heeft mij geholpen met het 
fundament van een professioneel account waarmee ik 
gebeurtenissen en carrièrestappen kan delen. Een aantal 
van de highlights van dit jaar waren mijn persoonlijke 
challenge, de Dachaureis en de Verhalendag op 9 
april. Natuurlijk waren er veel andere dingen die ik heb 
meegemaakt, maar ik kan lang niet alles opnoemen wat 
ik fantastisch vond, omdat er te veel dingen zijn om op 
papier te zetten! 
Mijn persoonlijke challenge, het vegetarische diner voor 
jong en oud bij de Participatiekeuken, samen met Laura 
heeft mij heel gelukkig gemaakt. Ik heb leren organiseren 
en ook gevoeld hoe het is om verantwoordelijkheid te 
dragen. Ik ben dankbaar voor alles wat mij tot dat moment 
heeft gebracht en het eten was verrukkelijk, die kinderen 
kunnen goed koken!

De Dachaureis en de Verhalendag hebben me aangezet 
om na te denken over mijn persoonlijke waarden en ik 
heb meer inzicht gekregen in hoe het is om te leven als je 
geen gevoel van vrijheid hebt. Het was hartverscheurend 
toen ik hoorde hoe gevangenen in het concentratiekamp 
moesten leven, maar ik werd me ook meer bewust over 
hoe goed ons leven eigenlijk is. Het was een leerzame reis 
en het bracht onvergetelijke momenten met zich mee.  

Daarnaast was het gezellig om met Tanja, Lodewijk en 
Patrick, onze reisleider, deze reis mee te maken. De taart 
was trouwens superlekker (maar dat mag niemand weten). 

Als laatste wil ik mijn mede-collegeleden bedanken met 
wie ik dit jaar mocht doorbrengen. Jullie zijn echt toppers 
en ik zou dit met niemand anders hebben willen doen! We 
hebben samen een fantastisch jaar gehad met veel inside 
jokes, grappige momenten en ook momenten waarop 
we samen kwamen om met elkaar te praten over onze 
eigen carrières en waarden. Hopelijk zie ik jullie (en de 
toekomstige collegeleden) nog ergens anders dit jaar.
Oh ja en nog een tip voor toekomstige collegeleden: Grijp 
elke kans die je krijgt aangeboden! Doe alles wat je kan 
om het volledige te halen uit je jaar bij Madurodam. De 
belangrijkste tip blijft hoe dan ook: Maak plezier en o ja! 
plan jullie challenges goed!
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Rida

Wethouder zijn was voor mij een speciale en leerzame ervaring. 
Ik heb geleerd hoe je onderzoek doet, hoe het bij verschillende 
stichtingen gaat en hoe je projecten evalueert. Daarnaast 
heb ik door het organiseren van mijn challenge geleerd hoe 
je een evenement organiseert, je netwerk opbouwt en je 
verschillende mensen leert kennen. Ik heb maanden gewerkt 
aan mijn challenge die gericht was op duurzaamheid. Vóór 
mijn challenge wist ik wat duurzaamheid was, maar pas tijdens 
mijn challenge heb ik echt de betekenis van duurzaamheid 
geleerd. Bijvoorbeeld hoe duurzaamheid niet alleen theoretisch 
maar ook praktisch geïmplementeerd kan worden en hoe 
één persoon impact kan maken in de samenleving. Voor 
de uitvoering van mijn challenge heb ik samengewerkt met 
Young Impact wat mij veel heeft geleerd over het team en 
over samenwerken. Ook heb ik geleerd hoe je met de media 
omgaat doordat ik zelf betrokken ben geweest bij een radio-
uitzending waarin ik heb verteld over mijn challenge. Ook heb 
ik veel nieuwe mensen, zowel jong als oud, leren kennen bij 
het Madurodam Kinderfonds Valentijndiner op 14 februari 
2024. Dit was heel leuk omdat ik mensen heb ontmoet met 
wie ik niet vaak praat en daardoor is mijn begrip voor andere 
groepen in onze samenleving vergroot. Ook de Young Impact 
Day was een mooie kans om Madurodam te vertegenwoordigen 
en lol te maken met de andere wethouders. Daarnaast heeft 
de Dachaureis mij veel geleerd. Ik ben me bewust geworden 
dat vrijheid niet vanzelfsprekend is en ook heeft de reis goed 
gedaan voor ons als team. Door het geven van speeches heb 
ik mijn spreekvaardigheid vergroot en ben ik minder bang 
om voor een grote groep te spreken. Ik heb zaken geleerd 
die je niet in het dagelijks leven kunt leren zoals je netwerk 
opbouwen, socialiseren, stichtingen onderzoeken en evalueren, 
speechen en evenementenbeheer. Ik heb nieuwe vrienden 
gemaakt van verschillende scholen en dat hielp mij om ook 
vrienden te maken buiten mijn eigen vriendengroep op school. 
Ik heb ook erg genoten van de ervaring als wethouder. Ik heb 
mezelf kunnen ontwikkelen én ik heb impact gemaakt in onze 
samenleving.

Persoonlijke noot 

Sabine

Dit is zeker mijn meest speciale schooljaar tot nu toe! 
Ik heb zoveel nieuwe dingen mogen leren die je niet op 
school leert en mensen leren kennen die ik anders nooit 
zou hebben ontmoet. Dit collegejaar heb ik mijn netwerk 
uitgebreid en ben ik tientallen keren uit mijn comfortzone 
gestapt, wat stiekem wel spannend was, maar ook 
verrijkend.
Aan het begin van het jaar was ik erg nieuwsgierig wat 
Madurodam mij allemaal zou brengen en hoe dit avontuur 
zou uitpakken. Onze voorgangers hadden al wel verteld 
wat wij konden verwachten, maar het is moeilijk om 
uit te leggen wat zo’n jaar als wethouder nou precies 
inhoudt. Niemand had mij op dit geweldige jaar kunnen 
voorbereiden en achteraf gezien was dat ook fijn, omdat 
je alles een beetje over je heen kan laten komen in plaats 
van dat je exact weet wat er gaat gebeuren. Ik heb er geen 
minuut spijt van gehad dat ik ja had gezegd om onderdeel 
te worden van het college al was het af en toe erg druk, 
maar dat hoort erbij. Ik heb zo veel herinneringen 
mogen maken met de andere collegeleden, die inmiddels 
allemaal vrienden zijn geworden! Jammer genoeg komt 
dit jaar nu echt tot een einde, wat ik ontzettend naar vind. 
Heel erg bedankt voor alle herinneringen die ik met jullie 
mocht maken en ik ga jullie ontzettend missen!!
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